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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Представители на Международната младежка камара /JCI/ посетиха Българската търговско-промишлена палата.
Деница Вълева, вицепрезидент на организацията за България, и Анналиса Шембри, вицепрезидент на
Международната младежка камара за 2023 г., разговаряха с председателя Цветан Симеонов. Обсъдени бяха
възможности за задълбочаване на сътрудничеството, което е активно още от създаването на организация... 

Европейската комисия одобри, съгласно правилата на ЕС за държавната помощ, българска мярка в размер на 16
млн. евро в подкрепа на разширяването на газохранилището на "Булгартрансгаз" в Чирен. "Булгартрансгаз" ще
инвестира около 285 млн. евро за разширяване на капацитета на газохранилището в Чирен, което е единственото
съоръжение за съхранение на природен газ в България. Очаква се капацитетът за съ... 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов проведе среща с госпожа Моника
Станишева, председател на Борда на директорите на информационния портал Dir.bg. Бяха обсъдени
възможностите за засилване информационния обмен между двете организации по съвместни бизнес инициативи.
Цветан Симеонов информира госпожа Станишева за дейността и позициите на Палатата по ключови теми, ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Данните подсказват пауза при следващата среща на регулатора, тъй като икономиката ще избегне инфлационната
спирала цени-заплатиАвстралийските заплати са нараснали с много по-бавен темп от инфлацията през второто
тримесечие, което предполага, че икономиката ще избегне спиралата цени-заплати и че Австралийската
централна банка вероятно ще запази позицията си без промяна за известно време, пише Bloom... 

Заглавие: БТПП и Международната младежка камара обсъдиха съвместни инициативи в България
Дата: 15.08.2023 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ЕК одобри мярка в размер на 16 млн. евро за разширяване на газохранилището в Чирен
Дата: 15.08.2023 09:53
Медия: Грамофона

Заглавие: БТПП и Dir.bg договориха засилване обмена на информация за бизнеса
Дата: 14.08.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: По-слабият ръст на заплатите в Австралия носи облекчение на централната банка
Дата: 15.08.2023 14:00
Медия: Инвестор.БГ

https://www.bcci.bg/news/19723
https://www.gramofona.com/business-jug/ek-odobri-myarka-v-razmer-na-16-mln-evro-za-razshiryavane-na-gazohranilishteto-v-chiren
https://www.chambersz.com/btpp-i-dirbg-dogovoriha-zasilvane-obmena-na-informaciya-za-biznesa-48917
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/379564-po-slabiyat-rast-na-zaplatite-v-avstraliya-nosi-oblekchenie-na-tsentralnata-banka


Туроператорът "Ню травълс ейджънси" не се е разплатил към други туристически агенции и клиенти за
неосъществени круизи по време на пандемията от Ковид -19. Това съобщиха за TravelNews представители на
бизнеса. Компанията е получила над 500 000 лв. помощи от държавата по линия на подпомагането на бранша за
възстановяване на средства към клиенти, показва справка в регистъра на Министерството на тури... 

"Топлофикация-Габрово" има издаден лиценз от КЕВР, макар че няма планирани инвестиции в плана си за 2022
година и не може да осигури нормална услуга на абонатите сиДългогодишните проблеми с частната
"Топлофикация-Габрово" ЕАД и постоянните аварии, които оставят града на студено през зимата, събраха на
специален брифинг трима министри и кмета на Габрово. Оказва се, че държавата е безсилна пред свър... 

Разходите за храна са най-значителни, а след тях се нареждат тези за поддръжка на жилищетоРазходите на
домакинствата растат по-бързо от доходите, показват данните на Националния статистически институт за второто
тримесечие на годината. Общият доход средно на лице от домакинство през второто тримесечие на тази година е
2668 лева и нараства с малко над 20% спрямо същото тримесечие на миналата година... 

Получаването им не е много по-трудно, отколкото преди, въпреки въведените от редица правителства
ограничения, казват консултантиПрограмите в Европа за предоставяне на гражданство срещу инвестиция са живи
и вървят добре въпреки призиви от целия политически спектър за прекратяването им, пише Bloomberg. В Гърция
и Португалия броят на издадените златни визи през последните месеци е нараснал, а търсене... 

На 14 август т.г. вицепремиерът и министър на външните работи г-жа Мария Габриел участва в работен обяд с
акредитираните в България ръководители на дипломатически представителства на държавите от региона на
Близкия изток и Северна Африка (БИСА). Обядът бе организиран по инициатива на групата на посланиците от
района на БИСА и бе под домакинството на Н.Пр. г-н Халед Факих – посланик на Кралство Сау... 

По данни на НСИ доходите на българите растат с 20,9 на сто през второто тримесечие на годината, а разходите - с
21,3 на сто, потреблението обаче се свиваТримесечният общ доход средно на лице от домакинство през второто
тримесечие на 2023 г. е 2 668 лв. и нараства с 20.9% спрямо същото тримесечие на 2022 година. Тримесечният
общ разход средно на лице от домакинство през второто тримесечие на 2023 г... 

Заглавие: Туроператорът Ню травълс ейдженси завлече агенти и туристи за круизи
Дата: 15.08.2023 14:15
Медия: Слава

Заглавие: Държавата е безсилна пред свързана с Христо Ковачки фирма: Плаща на засегнатите от "дейността"
ѝ сметки за ток
Дата: 15.08.2023 15:21
Медия: Факти

Заглавие: Разходите на българите отново изпреварват доходите
Дата: 15.08.2023 14:42
Медия: Дивидент

Заглавие: Златните визи процъфтяват въпреки призивите за отмяната им
Дата: 15.08.2023 13:54
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Българското правителство ще задълбочи и надгради сътрудничеството с държавите от района на
Близкия изток и Северна Африка
Дата: 15.08.2023 13:51
Медия: Министерски съвет

Заглавие: Доходи, разходи. потребление на българина: ето какво се променя за година
Дата: 15.08.2023 13:20
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Евродепутат се качи за влака до Пловдив: Натъкнах се на проблеми, които отдавна са решени в

https://www.slava.bg/news/144982.html
https://fakti.bg/bulgaria/807409-darjavata-e-bezsilna-pred-svarzana-s-hristo-kovachki-firma-plashta-na-zasegnatite-ot-deinostta-smetki-za-tok
https://dividend.bg/finansi/razhodite-na-balgarite-otnovo-izprevarvat-dohodite
https://www.investor.bg/a/113-analizi/379556-zlatnite-vizi-protsaftyavat-vapreki-prizivite-za-otmyanata-im
https://www.government.bg/bg/prestsentar/novini/balgarskoto-pravitelstvo-shte-zadalbochi-i-nadgradi-satrudnichestvoto-s-darzhavite-ot-rayona-na-blizkiya-iztok-i-severna-afrika
https://business.dir.bg/ikonomika/dohodi-razhodi-potreblenie-na-balgarina-eto-kakvo-se-promenya-za-godina
https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/Evrodeputat-se-kachi-za-vlaka-do-Plovdiv-Natuknah-se-na-problemi-koito-otdavna-sa-resheni-v-Zapadna-Evropa-1788949


Пътниците в българските влакове не се чувстват европейци, въпреки огромните обществени средства, които се
изливат в тях всяка година.Това коментира Петър Витанов, евродепутат и координатор в Комисията по транспорт в
ЕП пред "България сутрин" по Bulgаria on Air.Витанов коментира актуалните рокади в БДЖ, постоянните аварии,
закъсненията и лошите условия във влаковете. Преди няколко седмици той напра... 

Разследвания за НКЖИ и БДЖ имаше през годините, но всичко след това не стигаше до реален резултат. В
последните години в България и железниците се наблюдава непрофесионално назначаване на хора. Това каза
пред Euronews Bulgaria проф. Симеон Ананиев от Асоциацията на предприятията в железопътния транспорт.
Преди години не можеше да бъде назначен човек, който нямаше съответните познания. Това е една ... 

Христо Етрополски, и. д. изпълнителен директор на Българска агенция за инвестиции (БАИ) и Тайлан Ерол, главен
изпълнителен директор на турската компания Appsilon Enterprise проведоха среща в офиса на агенцията. В
началото на годината БАИ организира бизнес форум за утвърждаване на България като атрактивна
инвестиционна дестинация в гр. Истанбул, като част от форума бе организирано и роуд шоу, в кое... 

Докато най-големите икономики в света предлагат огромни субсидии и протекционизъм в опит да завладеят
"индустриите на бъдещето", малките държави – от Обединеното кралство до Сингапур – изостават, пише The Wall
Street Journal. Новите данъчни кредити за батерии, соларно оборудване и други зелени технологии привличат
поток от капитали в САЩ. ЕС се опитва да отговори със свой собствен пакет за подкреп... 

Компанията получи най-високата оценка за устойчивост от MSCI ESG Ratings и водещо място в серията индекси
FTSE4Good За девета поредна година Кока-Кола ХБК получи най-висока оценка за устойчивост от MSCI ESG
Ratings. Отличието за компанията идва от една от най-високо признатите класации сред инвеститорите, която
измерва способите, по които дадена организация управлява финансово значимите ESG риско... 

"Тенденцията тепърва ще е за повишаване на лихвите. Такава е глобалната конюнктура. Тук имаме забавяне, но
всички ние трябва да се подготвим за по-високи лихви, което е съвсем естествено. Тук няма да има някакъв
форсмажор, някаква изненада или по-скоро не трябва да има. Трябва да си направят сметка всеки един, който е
взел вече кредит, който тепърва ще взима кредит, че в един краткосрочно-средноср... 

Западна Европа
Дата: 15.08.2023 12:01
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Проф. Ананиев: В БДЖ се дават едни пари на консултанти, които не знаят къде се намират (Видео)
Дата: 15.08.2023 11:38
Медия: Транспортал

Заглавие: Турска компания, производител на диаманти с инвеститорски интерес към Пловдив
Дата: 15.08.2023 11:35
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Икономиките, които се оказват губещи в новия световен ред
Дата: 15.08.2023 11:10
Медия: Мениджър

Заглавие: Най-висока оценка за устойчивост в индустрията за безалкохолни напитки за Кока-Кола ХБК
Дата: 15.08.2023 10:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Сиркарков: Тепърва ще видим повишаване на лихвите
Дата: 15.08.2023 10:39
Медия: Зарата

Заглавие: Изграждат събирателни центрове за продукцията от уязвимите сектори
Дата: 15.08.2023 10:30
Медия: Агрозона

https://transportal.bg/prof-ananiev-v-bdzh-se-davat-edni-pari-na-konsultanti-koito-ne-znajat-kade-se-namirat-video/
https://www.abcnews.bg/bg/news/16920885413715/turska-kompaniya-proizvoditel-na-diamanti-s-investitorski-interes-kam-plovdiv
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/ikonomikite-koito-se-okazvat-gubesti-v-novia-svetoven-red
https://www.standartnews.com/biznes/nay-visoka-otsenka-za-ustoychivost-v-industriyata-za-bezalkokholni-napitki-za-koka-kola-khbk-532974.html
https://zarata.info/%D1%81%D0%B8%D1%80%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D1%82%D0%B5%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B8%D0%BC-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD/
https://agrozona.bg/izgrazhdat-sabiratelni-tsentrove-za-produktsiyata-ot-uyazvimite-sektori/


По линия на ПВУ могат да търсят финансиране организации на производителите за създаването на 10 пункта "В
Министерство на земеделието и храните (МЗХ) стартира работата по разработването цялостна концепция за
изграждането на събирателни центрове, която да зададе общата визия и рамка от действия, етапи и стъпки в
организационен и правен аспект за намиране на работещо решение за създаването на по-бла... 

Взаимодействието с университетите е ключово за развитието на иновациите в страната. Затова един от
приоритетите на Министерството на иновациите и растежа е да насърчава комерсиализирането на науката в
бизнеса. Това заяви министърът на иновациите и растежа Милена Стойчева на среща с посланика на Финландия
Н. Пр. Кристина Кувая-Ксантопулос, съобщиха от Министерство на иновациите и растежа. Министър ... 

Продуктът е част от дългосрочната стратегия на компанията да развива иновативни решения с добавена стойност
за клиентите"Електрохолд Продажби" започва да предлага нов тарифен план за бизнес клиенти на свободния
пазар на електроенергия. Продуктът е част от дългосрочната стратегия на компанията да развива иновативни
решения с добавена стойност за клиентите. Вместо стандартната търговска надбавка, то... 

В половината подадени проекти е заложено и изпълнение на мерки по инсталиране на фотоволтаични системи с
подходяща за сградния фонд инсталирана мощностРазговаряме с Ирена Пенчева, директор на Националния
доверителен екофонд (НДЕФ). 20 от 25 годишния трудов стаж на Ирена Пенчева е свързан с различни нива на
управление на публични средства, предназначени за прилагане на Програми и реализация на прое... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

След като миналия месец отчете над 20% безработни млади хора, Националното статистическо бюро съобщи, че
ще преразгледат методите си за изчислениеНа пресконференция в Пекин говорител на институцията посочи, че
мярката е временна и обясни, че статистическата работа се нуждае от "непрекъснато подобряване" в условията на
динамичното икономическо и обществено развитие. "Гореща" тема са големият брой с... 

В стоте най-големи дружества работят над 230 хил. души, или един от всеки десети на трудов договор в
странатаТемата накратко Пазарът на труда остава горещ, като заради недостига на служители заплатите растат
двуцифрено. Сред големите дружества най-наемащи са вериги, заводи за машини и оръжие и софтуерни
компании. Леко свиване на персонал има в държавни фирми и кол-центрове. Ако пазарът на тру... 

Заглавие: Милена Стойчева: Университетите са ключови за развитието на иновациите
Дата: 15.08.2023 16:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: "Електрохолд" предлага нов продукт на свободния пазар на ток
Дата: 15.08.2023 15:53
Медия: Economic

Заглавие: Все повече общини осъзнават нуждата от въвеждане на енергиен мениджмънт
Дата: 15.08.2023 15:49
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Китай спира да публикува данни за младежката безработица
Дата: 15.08.2023 11:00
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Най-големите работодатели: С криза за хора, но с бумтящи машини, IT и оръжие
Дата: 15.08.2023 06:00
Медия: Капитал

Заглавие: НСИ: Доходите ни се увеличават с 20.9% за второто тримесечие на годината в сравнение със същия
период на 2022 г.
Дата: 15.08.2023 15:03

https://www.dotbg.bg/article/15177989
https://www.economic.bg/bg/a/view/elektrohold-predlaga-nov-produkt-na-svobodnija-pazar-na-tok
https://business.dir.bg/ikonomika/vse-poveche-obshtini-osaznavat-nuzhdata-ot-vavezhdane-na-energien-menidzhmant
https://www.cash.bg/articles/16605/kitay-spira-da-publikuva-danni-za-mladezhkata-bezrabotica
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pazar-na-truda/2023/08/15/4505703_nai-golemite_rabotodateli_s_kriza_za_hora_no_s/
https://elhovo.news/?p=218197


Разходите на българите продължават да растат по-бързо от доходите и през второто тримесечие на годината, а и
от началото на миналата година. Изключение прави само първото тримесечие на 2023 г., когато доходите ни
минимално изпревариха разходите съответно с ръст от 19,3 на сто и 18 на сто спрямо същото тримесечие на 2022
година. Това сочи справка в Националния статистически институт, цитирана от БТ... 

30,5% от хората между 20 и 29 години са в риск от бедност и социално изключване Младежите в България са
бедни, но въпреки това не работят. Близо всеки трети българин на възраст между 20 и 29 години влиза в групата
на бедните, показват данни на европейската статистическа служба Евростат. Но само 56,1% от младежите на тази
възраст работят, при средно 65,1% за страните от Европейския съюз. По-малко... 

Румъния планира да увеличи транзитния капацитет за украинско зърно от 2 на 4 милиона тона на месец. За целта
ще бъдат реализирани два проекта, като общата инвестиция е почти 18 милиона евро, от които 85% са европейски
средства. Съобщението за увеличаването на транспортния капацитет на Сулина беше направено в петък вечерта,
11 август в Галац, от министъра на транспорта Сорин Гриндяну след среща с п... 

Телерик Академия и ПроКредит Банк обявиха партньорство, с което насърчават развитието на ИТ специалисти в
един от секторите с най-активна дигитализация – банковия. Партньорството предоставя достъп на ПроКредит
Банк до холистично подготвения младши ИТ талант на Академията, с който Банката да подкрепи подобряването
на дигиталните си услуги. ПроКредит Банк вярва в развитието на младия талант и създав... 

Нашенци са намалили хляба и тестените, ядат повече месо и плодовеРазходите на българите продължават да
растат по-бързо от доходите и през второто тримесечие на годината, а и от началото на миналата година.
Изключение прави само първото тримесечие на 2023 г., когато доходите ни минимално изпревариха разходите
съответно с ръст от 19,3 на сто и 18 на сто спрямо същото тримесечие на 2022 година. Това ... 

От Областния информационен център във Враца изпращат анкети до евентуални бенефициенти, с намерение да
ги приканят да участват в новите европейски възможности за финансиране. Това стана ясно днес на
пресконференция, организирана от Цвети Иванова, управител на ОИЦ и Станислав Тунов. На брифинга бяха
презентирани възможностите за участие в Интегрираните териториални инвестиции /ИТИ, които ще се реал... 

Медия: Елхово.news

Заглавие: Близо половината от младите хора в България не работят
Дата: 15.08.2023 13:42
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Румъния ще удвои обема на украинското зърно, преминаващо през канала Сулина
Дата: 15.08.2023 13:33
Медия: Гласът на земеделеца

Заглавие: Телерик Академия и ПроКредит Банк с партньорство за развитието на ИТ специалисти в банковия
сектор
Дата: 15.08.2023 13:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Нелепо: Доходите на българина не могат да догонят разходите
Дата: 15.08.2023 12:32
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Изпращат анкети до бизнес, училища и институции заради нови възможности за европейско
финансиране
Дата: 15.08.2023 12:00
Медия: Конкурент

Заглавие: Бизнес климатът в Германия леко се подобрява този месец, но доверието остава слабо, сочи
проучване
Дата: 15.08.2023 15:37

https://akcent.bg/article/65210
https://zemedeleca.bg/2023/08/15/%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%89%D0%B5-%D1%83%D0%B4%D0%B2%D0%BE%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE/
https://3e-news.net/bg/a/view/46155/telerik-akademija-i-pro-kredit-bank-s-partniorstvo-za-razvitieto-na-it-specialisti-v-bankovija-sektor
https://lupa.bg/news/nelepo-dohodite-na-balgarina-ne-mogat-da-dogonyat-razhodite_250885news.html
https://www.konkurent.bg/news/16920900157986/izprashtat-anketi-do-biznes-uchilishta-i-institutsii-zaradi-novi-vazmozhnosti-za-evropeysko-finansirane
https://www.bta.bg/bg/news/economy/506632-biznes-klimatat-v-germaniya-leko-se-podobryava-tozi-mesets-no-doverieto-ostava-


Нагласите сред германските инвеститори неочаквано се подобряват през август, но все пак остават песимистични,
тъй като доверието на инвеститорите в германската икономика е слабо. Това съобщи Ройтерс, позовавайки се на
данните от най-новото проучване на Центъра за европейски икономически изследвания (Цет Е Ве - ZEW).
Индикаторът на Цет Е Ве, отчитащ настроенията сред германския бизнес, се повиши до... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Публично известни станаха финансовите отчети, подадени пред настоящата година, пред Комисията за
предотвратяване на конфликт на интереси и незаконно придобито имущество /КПКОНПИ/ на депутати и
държавници. Тази година сред неподалите декларации има 25 депутати и 18 души от правителството. Част от тях
не са подали документа в срок, а други – изобщо. Сред вторите са Никола Минчев и Ивайло Вълчев. Лид... 

Потенциалът за растеж в енергийния сектор като цяло, и особено в ядрената енергетика, е в Азия и Близкия изток,
където искат нашите технологии и нашите доставки, заяви Алексей ЛихачовВ настоящия момент не виждаме
големи перспективи за растеж на европейския пазар, не само защото има враждебно отношение, но защото там
няма потенциал за растеж. Това докладва шефът на "Росатом" Алексей Лихачов на през... 

Вицепремиерът Мария Габриел, която преди това дълги години бе евродепутат на ГЕРБ, а също и еврокомисар, e
заменила евтиното общинско жилище в София със собствен апартамент, става ясно от декларацията й,
публикувана в регистъра на антикорупционната комисия. Апартаментът е купен през 2021 г. за 369 хил. лв. Но пък
Габриел е декларирала два апартамента - в Брюксел и в Страсбург, като чуждо недвижимо... 

Лидерът на "Има такъв народ" Слави Трифонов притежава имоти, влогове и акции на стойност от над 20 милиона
лева. Това става ясно от публикуваната в понеделник вечерта имотна декларация на бившия шоумен, който в
продължение на близо две години укриваше собствеността си от обществото в нарушение на закона. Най-големият
дял от имуществото на Трифонов са акциите за 9.09 милиона лева в продуцентската ... 

Милен Симеонов, ''Бизнес старт'', 15.08.2023 г.Филмовата индустрия в Обединеното кралство се замисля за
зависимостта си от американските медийни гиганти, след като стачките в Холивуд доведоха до загуба на хиляди
работни места. Гилдията на американските сценаристи и Гилдията на екранните актьори започнаха да стачкуват
съответно през май и юли, след като преговорите с Алианса на филмовите и телевизи... 

Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Вижте парите на властта и кои отказаха да подадат декларации
Дата: 15.08.2023 15:34
Медия: Филтър

Заглавие: Шефът на "Росатом" докладва на Путин: Европа няма потенциал и перспективи за растеж
Дата: 15.08.2023 15:26
Медия: Епицентър

Заглавие: Официално: Ето ги милионерите във властта
Дата: 15.08.2023 14:48
Медия: Марица

Заглавие: След дълго криене Слави Трифонов обяви имущество за 20 млн. лв.
Дата: 15.08.2023 14:16
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Как британската филмова и телевизионна индустрия е пряко повлияна от стачките в Холивуд?
Дата: 15.08.2023 14:15
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Д-р Зияд Ел Масри: За да имаме нова България, ни трябва добър шивач
Дата: 15.08.2023 13:44
Медия: Грамофона

https://filternews.bg/%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%85%D0%B0/
https://epicenter.bg/article/Shefat-na--quot-Rosatom-quot--dokladva-na-Putin--Evropa-nyama-potentsial-i-perspektivi-za-rastezh/323568/7/0
https://www.marica.bg/balgariq/vlast/oficialno-eto-gi-milionerite-vav-vlastta
https://www.mediapool.bg/sled-dalgo-kriene-slavi-trifonov-obyavi-imushtestvo-za-20-mln-lv-news350529.html
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/121057-kak-britanskata-filmova-i-televizionna-industriya-e-pryako-povliyana-ot-stachkite-v-holivud
https://www.gramofona.com/analizi/d-r-ziyad-el-masri-za-da-imame-nova-balgariya-ni-tryabva-dobar-shivach


България е достойна да бъде част от строя на Европа, но не и да е на гърба на Европа. Това коментира пред
Грамофона нюз председателят на Българо-арабската бизнес асоциация и анализатор д-р Зияд Ел Масри. По
думите му, страната ни е доказала чрез историята си, че е способна да прави много неща. Масри припомня, че
преди 30-40 години сме били сред първите по образование, както и по всичко. Сега обаче... 

Пилешкото месо е топ продукт от витрините на самообслужване на Kaufland, като безспорният фаворит на
потребителите е цялото пиле от собствената марка на ритейлъра "Шеф месар". Освен че има международен
сертификат за качество, любимият на клиентите продукт е с гарантиран български произход. Преди да стигне до
витрините на самообслужване на ритейлъра, пилешкото месо от собствената марка на Kaufland... 

Вицепремиерът има влогове от 2 млн.евро, Борисов - 314 хил.лева Публично известни станаха финансовите
отчети, подадени пред настоящата година, пред Комисията за предотвратяване на конфликт на интереси и
незаконно придобито имущество /КПКОНПИ/ на депутати и държавници. Тази година сред неподалите декларации
има 25 депутати и 18 души от правителството. Част от тях не са подали документа в срок, а д... 

За това алармират от БФС, който скоро стана член на европейската организация "Копа - Коджека"България е
напът да загуби над 80 млн. лв. от предния програмен период по европейската програма "Рибарство и морско
дело 2014-2020 г." За това алармират от Българския фермерски съюз /БФС/, който скоро стана член на
европейската организация "Копа - Коджека". "Рискът да се лишим от внушителната сума е в заб... 

Това не е услуга в европейска столица през 21 век, обобщи тойНепрекъснати закъснения и лоши условия във
влаковете на БДЖ доведоха до смяната на шефовете на "Холдинг БДЖ". Само преди няколко седмици и
евродепутатът Петър Витанов си направи експеримент, като избра да пътува по линията София-Пловдив и се
натъкна на много нередности. Темата за българските железници е важна, защото много хора използва... 

Десетки хиляди автомобили влизат в Пловдив всеки ден и създават допълнителни проблеми в трафика и
паркирането по градските улици и булеварди. Натискът се засилва заради нова мода сред младите семейства - да
спят на село, а да ползват инфраструктурата и екстрите на големия град, пише "Марица". Съседните общини
"Родопи" и "Марица" са сред шампионите по издаване на строителни разрешителни. Наскоро с... 

Заглавие: Родно пилешко със сертификати е най-купуваният продукт от витрините на самообслужване в
Kaufland
Дата: 15.08.2023 13:35
Медия: My PR

Заглавие: Колко богати са Мария Габриел и Бойко Борисов
Дата: 15.08.2023 13:11
Медия: Флагман.бг

Заглавие: България е напът да загуби над 80 млн. лв. по рибарската програма
Дата: 15.08.2023 13:00
Медия: Марица

Заглавие: С БДЖ до Пловдив... На какво се натъкна евродепутатът Петър Витанов?
Дата: 15.08.2023 12:49
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Нова мода - спят на село, живеят в града: Пловдив е под обсада заради хиляди пришълци с коли
Дата: 15.08.2023 12:29
Медия: Блиц

Заглавие: Седем души са задържани в Разград за престъпна схема за български визи
Дата: 15.08.2023 11:39
Медия: Зарата

https://www.mypr.bg/news/business/Rodno-pileshko-sas-sertifikati-e-nay-kupuvaniyat-produkt-ot-vitrinite-na-samoobsluzhvane-v-Kaufland-38254/
https://www.flagman.bg/article/300322
https://www.marica.bg/agro/balgariq-e-napat-da-zagubi-nad-80-mln-lv-po-ribarskata-programa
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2023/08/15/s-bdj-do-plovdiv-na-kakvo-se-natykna-evrodeputatyt-petyr-vitanov.579603
https://blitz.bg/regioni/nova-moda-spyat-na-selo-zhiveyat-v-grada-plovdiv-e-pod-obsada-zaradi-khilyadi-prishltsi-s-koli_news970078.html
https://zarata.info/%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BC-%D0%B4%D1%83%D1%88%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80/


Седем души, включително началникът на отдел "Миграция" към областната дирекция на МВР, са били задържани
в Разград за престъпна схема с български визи, съобщи във вторник окръжният прокурор Тихомир Тодоров.
Началникът на име Павел Маринов е задържан сутринта в кабинета си в Областната дирекция на МВР. Той е
начело на група "Миграция" от 2011 г. По първоначална информация е участвал в престъпна схе... 

Предложеният от "Изправи се България" за обща лява кандидатура за кмет на София Никола Вапцаров призова
кандидатът на ПП-ДБ и "Спаси София" Васил Терзиев на дебат, в който да изложат вижданията си за бъдещето на
София. Във Фейсбук публикация Вапцаров се обърна към опонента си: "Ако имат критики към нашите
предложения и приоритети, нека това да стане на публичен дебат между кандидатите за кмет. При... 

Заместникът на Попов Николай Сиджимов пък е придобил в рамките на една година 12 имота в правешкото село
Джурово на символични цени - пет от парцелите са на цена по 500 лв., въпреки че са между 700 и 1000
кв.м.Публично известни станаха финансовите отчети, подадени пред настоящата година, пред Комисията за
предотвратяване на конфликт на интереси и незаконно придобито имущество /КПКОНПИ/ на депутати... 

Заглавие: Никола Вапцаров призова Васил Терзиев на дебат за София
Дата: 15.08.2023 10:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Данъчните декларации на властта! Габриел и екоминистърът с по над 2 млн, Борисов има 314 620 лв
Дата: 15.08.2023 10:29
Медия: Епицентър

https://eurocom.bg/new/nikola-vaptsarov-prizova-vasil-terziev-na-debat-za-sofiya
https://epicenter.bg/article/Borisov/323525/2/0
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